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OmdatERENen ik er volgende week allebei niet zijn, wil ik jullie toch graag even informeren over de |laatste stand van zaken

bij de post-COVID regeling. De meeste dingen lopen gewoon door of kan ik na mijn vakantie weer oppakken. Iedereen weet ook

dat we weg zijn, dus ik vermoed dat jullie niet veel vragen krijgen. Toch zijn met name de onderstaande eerste twee punten wel

goed om even scherp te hebben. Fijn als jij aanspreekpunt wil zijn voor deze twee puntenfjEXETS dank je wel!

@minvws.nl]

1. Commissiebrief TK

De Kamer heeft verzocht om een voortgangsbrief voorafgaand aan het tweeminutendebat Arbeidsmarkt in de zorg. Dit debat is

nog niet gepland, maar we willen toch graag de brief alvast versturen. Deze hebben we de lijn in gedaan. Tijdens het afstemmen

van de brief heeft DUS-I zich alleen gemeld dat zij dusdanige risico’s zien bij de uitvoering (zie verderop). De brief is aangepast
en voorgelegd aan pus-1 [EE heeft ERED gevraagd om maandag te reageren (zie bijgaande mail). Waarschijnlijk zullen ze nu

wel akkoord gaan. Dan kan de brief gewoon door. Mochten ze toch iets hebben, dan is JEEZ} achtervang van mij in Marjolijn.

2. Uitspraak rechter

Op woensdag 8 maart doet de rechter uitspraak. We hebben daarvoor al een spreeklijn gemaakt met verschillende scenario’s.

Deze is ook al aangeleverd bij zie bijgaand). Als de uitspraak er is, dan kan WJZ goed adviseren welk scenario nu

werkelijkheid is en welke dus gebruikt moet worden. Grote kans dat jou dan ook nog even benaderd|JEXEZN Mocht het

toch helemaal anders zijn dan gepland, dan isJEXE bi nood ook telefonisch bereikbaar.

3. DUS-I

Bij het afstemmen van de Commissiebrief -IEEop de lijn gekomen dat zij toch wel

dusdanige bezwaren zien. Zij hebben een memo opgesteld die ze graag wilden bespreken met

2)
De conclusie van hen was

eigenlijk dat zij het niet moeten gaan uitvoeren, maar het UWV en/of VNG (zie bijgaand) hebben toen

vervolgens op ons advies even overlegd. De uitkomst is geworden dat we eerst samen met WJZ en FEZ om tafel gaan om de

risico’s, beheersmaatregelen en dan de restrisico’s in kaart te brengen. Mocht het nodig zijn, dan kan een vervolg gesprek met
de

ERED =atsvinden. Op 13 maart is een sessie op medewerkersniveau gepland en op 14 maart een MT-sessie. Deze

sessies zijn al voorbereid en daarvan is iedereen ook op de hoogte.

4, Regeling

Los van het uitvoeringsvraagstuk zijn verder wel grote stappen gezet voor de regeling. Ook daar gaan we weer 13 maart mee

verder. Iedereen weet welke uitzoekpunten opgepakt moeten worden, dus ik verwacht niet dat zij jullie ook nog zullen

benaderen. Na onze vakantie willen we graag even metEEE overleggen welk afstemproces we voor ons zien richting de

toegezegde brief aan de Kamer in april.

Alle stukken staan op de gezamenlijke schijf: Daar werk ik heel

consequent op, dus alles zou er op moeten staan.

Nogmaals dank en tot na de vakantie!


